



## Referat fra bestyrelsesmøde i Lyngerup Bylaug.

Tidspunkt: Tirsdag d. 17. nov. 2020 kl. 19.00

Sted: Hos Kristian Wichmann Buen 6

Til stede: Kristian Wichmann (KW), Niels Jørgensen (NJ),  
Sune Fenshøj (SF), Charlotte Drue Aagaard (CD)  
Bente Naver (BN) deltog i behandlingen af punkterne 3 og 4.

### 1. Valg af referent.

*KW skriver referat.*

### 2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 15. sept. 2020

*Referatet blev godkendt uden bemærkninger.*

### 3. Konstituering

• Bente Naver udtræder af bestyrelsen da hun flytter fra byen.  
Nyt permanent medlem og en kasserer skal udpeges.

• *Charlotte Drue Aagaard indtræder som medlem af bylaugets bestyrelse.*

• *Ifl. Vedtægterne skal kassereren vælges på en generalforsamling, så BN fungerer som kasserer indtil næste generalforsamling.*

*KW aflaster BN med bogføring og medlemsregistrering.*

• *BN har afsluttet regnskabet for perioden 01/11-2019 til 31/10-2020, Vi får regnskabet revideret og godkendt, så det bliver forelagt ved næste generalforsamling, sammen med regnskabet for den efterfølgende regnskabsperiode.*

*Kassen blev talt op og den passede med kasebeholdningen på 5.704,00 kr som anført i regnskabet.*

### 4. Kontingent opkrævning:

• Hvad er status på udsendelsen fra Betalings Service?

*Medlemmerne er nu registreret hos Nets, så opkrævninger udsendes i nær fremtid. Medlemmerne opfordres til at registrere betalingen på Betalingsservice.*

### 5. Næste arrangementer:

• Generalforsamling: Aflysning, hvad gør vi indtil den kan afholdes?  
*Bestyrelsen fortsætter indtil der kan afholdes generalforsamling.*

• Juletræstænding:.

*Forsamlingsforbuddet gør det ikke muligt at afholde det sædvanlige*



*arrangement i forbindelse med tændingen af juletræet.  
KW køber ekstra lysranke til træet.  
Vi mødes lørdag d. 28/11 kl 10 og sætterlysene på træet.*

#### 6. Vedtægter

- Skal der formuleres en formålsparagraf?  
*Der er faktisk angivet et formål i § 1 i vedtægterne: "At arbejde for forbedringer i området". Måske det skal udbygges?*
- Måske skal der også være mulighed for at udsætte generalforsamlingen fx i tilfælde af epidemi?  
*Vi tænker lidt over det.*

#### 7. Kontakt til tilflyttere og ikke medlemmer

*Der er blevet delt ud på Søndervangen og Mejerigårdsvej i foråret.  
Vi mangler at dele ud på de resterende veje.  
Vi afventer og ser hvem der bliver indbetalt kontingent fra, så tager vi fat på at kontakte til de øvrige.*

#### 8. Trafikforhold i Lyngstrup

*NJ har kontaktet kommunen ang fodgængerovergang ved busstoppestederne. Sagen er givet videre til Politiet, der skal bedømme stedet.*

#### 9. Hul i taget på vores halvtag

*Vi planlægger at skifte tagplader i foråret 2021.*

#### 10. Aktiviteter i fremtiden

*Vi arbejder videre med ideen om en udflugt til Hyldeholm i Roskilde Fjord ud for Skuldelev.*

#### 11. Eventuelt:

- SF gjorde opmærksom på, at der findes en app, hvor der kan rapporteres fejl til kommunen. Manglende vedligehold af cykelskuret er rapporteret.
- CD nævnte, at der jævnligt bliver kørt vildt i rundkørslen, det giver støjgener og udgør en risiko for ulykker.

#### 12. Næste møde:

*Indkaldes efter behov.*